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Č.j. 75/11 
 
 
 

Zápis z 5. Zasedání zastupitelstva obce Stračov  
ze dne 12. dubna 2011 od 19 hodin 
 v zasedací místnosti OÚ Stračov  

 
Program: 

1) Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2) Kontrola zápisu a usnesení z posledního zasedání 
3) Rozpočtové opatření č. 1 
4) Schválení změny UP obce Stračov 
5) Informování a zhodnocení činnosti zastupitelstva obce Stračov 1 ¼ 2011 
6) Organizační řešení správy lesa ve vlastnictví obce Stračov 
7) Ostatní  

 
 

1. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Zapisovatele: Ing. Luděk Homoláč 
 

PRO: 6   PROTI:   ZDRŽEL SE: 
 
Ověřovatelé: Jaroslav Mádle 

PRO:    PROTI:   ZDRŽEL SE: 
Kamila Bednářová 

PRO: 6   PROTI:   ZDRŽEL SE:      
  

2. Kontrola zápisu a usnesení z posledního zasedání – zápis přečetl -  Homoláč Luděk 
a odsouhlaseno  
 

PRO: 6   PROTI:   ZDRŽEL SE: 
 

Starosta úvodem poděkoval především panu Jiřímu Součkovi – místostarostovi, paní 
Jarmile Tomkové – účetní obce Stračov za práci pro Obecní úřad Stračov v jeho 
nepřítomnosti, kdy byl na pracovní stáži v Anglii. Zároveň poděkoval zastupitelům, 
kteří byli v průběhu jeho nepřítomnosti v elektronickém spojení a koordinovaně řešili 
dané problémy spojené s obecním úřadem. 
 
Starosta oznámil zastupitelům, že za čas své nepřítomnosti se zřekl odměny za 
vykonávání funkce starosty. Zároveň starosta děkuje těm zastupitelům, kteří o jeho 
rozhodnutí v jeho nepřítomnosti informovali občany Stračova a Klenice pravdivě. 
 

3. Rozpočtové opatření č. 1 
 
Zastupitelstvo obce Stračov projednalo a schválilo rozpočtové opatření č. 1 ve výši 
446,83 tis. Kč.  
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PRO: 6   PROTI:   ZDRŽEL SE: 
   

4. Schválení změny UP obce Stračov 
 

Starosta seznámil s průběhem změny Územního plánu obce Stračov. 
Starosta navrhl odsouhlasit změny Územního plánu obce Stračov – změna č. 1 
Přesná charakteristika je dle MMHK -odbor hlavního architekta – dle zn. jednání 
206789/2010/HA/Ja 
Místostarosta navrhl, aby dané změny byly odsouhlaseny z důvodů lepšího rozvoje obce 
Stračov a Klenice.  

  
PRO: 6   PROTI:   ZDRŽEL SE: 

 
5. Informování a zhodnocení činnosti zastupitelstva obce Stračov 1 ¼ 2011 
 
L. Homoláč navrhnul, že se shrnou jen důležité rozpracované  body ( ve spolupráci 
s místostarosty – J. Součkem, P. Luštické), které nejsou ukončeny a je potřeba je dál 
projednávat. Zároveň oznámil, že o případných drobných či ukončených bodech budou 
občané Stračova a Klenice seznámeni na samostatné schůzi zastupitelstva obce Stračova a 
Klenice která proběhne v následujícím zasedání zastupitelstva obce v místní klubovně.  

 
Zastupitelstvo  obce Stračova se vrátilo k bodu č. 4  
ZO navrhlo hodnotící komisi - Ing. Luděk Homoláč, pan Břetislav Hnízdil, paní Mgr. Petr 

Lušitická - oslovily firmy 4 na předložení cenových nabídek pro zpracování změn Územního 
plánu obce Stračov, s tím, že bude návrh předložen zastupitelstvu pro odsouhlasení do konce 
července 2011. 
  

PRO: 6   PROTI:   ZDRŽEL SE: 
 
Zároveň starosta opakovaně informoval, že je kdykoliv členy zastupitelstva připraven 

informovat o samotném průběhu změn.     
 

Starosta seznámil se zpracováním technické dokumentace na stavební povolení na 
výstavbu 8 stavebních parcel směr Bříšťany. Technická dokumentace, dle sdělení pana 
Ing. Nováka, bude dne 18. 4.2011 předložena na příslušný stavební úřad. 
 

ZO navrhlo hodnotící komisi - L.  Homoláč, Lucie Felbrová, Jaroslav Mádle, Marie 
Kráčmárová a paní Věra Kabelková, aby oslovili firmy na předložení cenových nabídek 
(minimálně 5 firem) na vybudování inženýrských sítí pro dané parcely, způsobem 
financování, či s nabídkou pro možné čerpání dotačních prostředků na zasíťování 
inženýrských sítí. 

Cenové návrhy budou předloženy zastupitelstvu pro schválení do 45 dní po nabití právní 
moci stavebního povolení nebo v nejbližším termínu zastupitelstva. 

 
PRO: 6   PROTI:   ZDRŽEL SE:      
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 Starosta obce po přečtení 2. čísla zpravodaje, který byl vydán v době jeho 
nepřítomnosti upozorňuje zastupitelé, že jménem zastupitelstva paní P. Lustické došlo 
k chybné informaci v článku Aktuality obce ohledně získané dotace. 
 

• prozatím žádnou dotaci obec Stračov nezískala, jelikož nebyla podepsána žádná 
dohoda či smlouva o přidělení dotace z Mze ČR, dotace bude kontrolována nejprve na 
příslušném pracovišti v Hradci Králové a posléze v Praze (možnost nezískání dotace je 
stále z jednou možností) 

• zároveň o žádnou dotaci s názvem „Revitalizace veřejného prostranství ve Stračově“ 
nebylo obcí žádáno. Bylo žádáno z programu Mze ČR – výzva I. 2011 s názvem 
„Veřejné prostranství – Stračov“ – odsouhlasena žádost ve výši maximální nákladů 
v částce 400 tis. Kč na minulém zasedání.  
 

P. Luštická nesouhlasí s tímto zápisem ohledně 2 odkazů viz. výše 
 
ZO navrhlo hodnotící komisi - L. Homoláč, J. Souček, K. Bednářová, M. Klika aj. 

Míádle,  aby případně při získání dotace oslovili firmy na předložení cenových nabídek 
(minimálně 5 firem). 
Cenové návrhy budou předloženy zastupitelstvu pro schválení do 60 dní po podepsání 
smlouvy.  
 

PRO: 6   PROTI:   ZDRŽEL SE:      
 

Souček J. informoval o proběhu sčítání lidí, o zajištění hřiště proti svévolnému pohybu 
aut na hřišti,  o probíhajícím odhlášení lidí z místa trvalého pobytu – paní Gembalová 
podala žádost o zrušení trvalého pobytu pro paní Cilkovou – Klenice, paní Pekárová 
podala žádost o zrušení trvalého pobytu pro pana Pekara – Stračov. 
 

Místostarosta navrhl, aby byl uhrazen správní poplatek za vybudování nových vjezdů 
ve směru od paní Peterové po paní Hajkovou. Spravní poplatek v částce 1200 Kč za jeden 
vjezd uhradí obec Stračov z důvodů stavebního povolení pro výstavbu chodníku a 
přechodu. 

PRO: 6   PROTI:   ZDRŽEL SE:      
 

ZO bere na vědomí, skácení stromů v parku, s výsadbou nových stromků – 
Zahradnictví Květ. 
 

Místostarosta Souček informoval o úspěšném jednání o vybagrování příkopů směrem 
od Klenic do Stračova – oboustranně, cca 500 m od Klenic (do první zatáčky) 
 

Místostrostka obce Stračova – Petra Luštická, seznámila ZO s připravenými 
vyhláškami o volném pohybu psů a o třídění a umístění komunálního odpadu. (Vyhlášky 
budou přeposlány všem zastupitelům na prostudování, s tím, že na dalším jednání budou 
doplněni a projednány). 

 
Petra Luštická, seznámila ZO s přípravou smlouvy na propočet neinvestičních nákladů 

na žáka v MŠ Stračov.   
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ZO schválilo - nájemné mezi pronajímatelem (Obec Stračov) a nájemce (MŠ Stračov) 
bude snížena ze 40 tis. Kč jeden kalendářní rok na 5.000 Kč za kalendářní rok (z důvodů 
snížení neinvestičních nákladů). Změna bude započtena zpětně od 1.1. 2011 
 

PRO: 6   PROTI:   ZDRŽEL SE:      
ZO bylo seznámeno se soutěží péčí o svůj domov pomáhejte dětem. Zároveň v MŠ 

Stračov proběhne soutěž o nejkrásnější kraslici obce Stračova a Klenice dne 20. dubna 
2011. 

Místostrostka obce Stračova – Petra Luštická oznámila zastupitelstvu obce, že 
z rodinných důvodů své úřední hodiny si  stanovuje s platností od 1.5.2011 – každý  úterý 
od 18 – 20 hodin. Starosta obce L. Homoláč oznámil, že zjistí zda-li zákonná povinnost je 
potřeba odsouhlasit zastupitelstvem. 

 
 

6) Organizační řešení správy lesa ve vlastnictví obce Stračov 
 
ZO vzalo na vědomí zprávu P. Luštické. ZO ukládá paní P. Luštické, aby byla 

předložena další možnost  organizačního řešení pro správu obecního lesa.   
 

7) Ostatní 
 
ZO projednalo změnu rozpočtového opatření č. 1. 
 

PRO: 6   PROTI:   ZDRŽEL SE:    
 

ZO vzalo navědomí informaci od p. J. Mádleho, že dne 22.5.2011 proběhne 1. 
kolo „Východočeské hasičské ligy“ . J. Mádle požádal o koordinaci s OÚ  Stračov, 
aby daná akce proběhla ke zdaru všech občanů Stračova a Klenice. 

 
ZO pověřuje za OÚ Stračov - J. Součka   

 
  
 

Paní M. Kráčmarová požádala o změnu názvosloví v jízdním řádu – obec Klenice je 
vedena jako Stračov/Klenice. P. Luštická danou věc bude řešit v součinnosti s paní 
Kráčmarovou.  
 
Rodina Poláčkova předložila žádost o odprodeji obecního pozemku p.č. 14/2 o výměře 
8m2 v k.ú. Stračov. Starosta navrhl, aby záměr rodiny Poláčkových byl schválen, 
s tím, že nejprve budou dodrženy legislativní požadavky o prodeji obecního pozemku. 
Cena a podmínky budou odsouhlaseny na dalším zasedání zastupitelstva. 

 
 
PRO: 6   PROTI:   ZDRŽEL SE: 

 


